



Join the **Telephone Broadcasting Service (TBS)** for content by phone on select dates at 2pm.

To listen: call **438-809-7799**, then when prompted, press **500 514 054 # #**.

All your favourite programs and presenters right on your telephone: Joe Schwarcz (Jan. 10), Kathy Diamond (Jan.17), and Hershey Dvoskin (Tuesdays starting Jan. 11).

Connectez-vous au **Service de diffusion téléphonique (SDT)** à certaines dates à 14h pour du contenu audio par téléphone. **Pour l'écouter**, appelez au **438-809-7799**, puis **500 514 054 # #**

Tous vos programmes et présentateurs préférés au bout du fil: Dr Joe Schwarcz (10 jan.), Kathy Diamond (17 jan.), et Hershey Dvoskin (les mardis dès le 11 jan.).

Science Demystified with Dr. Joe Schwarcz

Mon. 10 Live! • en direct !
2 pm Lun. 14 h Free • Gratuit. En anglais.

On TBS • sur SDT and • et Zoom csllibrary.org/liveonzoom

The Director of McGill University's Office for Science and Society presents *A Review of Science in 2021*.

Paint Night • Soirée peinture with • avec Bronwen & Sarah

Thu. 13 Free with library or CSL Fun card
5 pm Jeu. 17 h En anglais.
Ages 12 – 17

Registration required • Inscription requise csllibrary.org/teenprograms

Want to try a fun painting activity with us on Zoom? Register up until Jan. 12 and the library will contact you to pick up your kit.

In commemoration of Holocaust Remembrance Day The Azrieli Foundation presents Pinchas Blitt

Wed. 26 Live! • en direct !
2 pm Mer. 14 h Free • Gratuit. En anglais.

On TBS • sur SDT and • et Zoom csllibrary.org/liveonzoom

Councillor Mike Cohen speaks with Holocaust Survivor Pinchas Blitt, author of *A Promise of Sweet Tea*.

Home electric charging station rebate

a one-time subsidy of up to \$250 towards purchase and installation



CoteSaintLuc.org/chargingstationrebate

Programme d'aide financière : borne de recharge électrique domestique

une subvention unique d'un maximum de 250 \$ pour l'achat et l'installation

CoteSaintLuc.org/fr/bornederecharge

Programmation d'hiver du Service des loisirs et des parcs disponible en ligne

CoteSaintLuc.org/fr/ProgrammesLoisirs

L'inscription commence pour les résidents de Côte Saint-Luc en ligne à : mon.accesscite.net/66058/fr-ca et en personne au CCA **le 11 jan. à midi**

514-485-6806 x2200

Parks and Recreation winter programming available online

CoteSaintLuc.org/RecPrograms

Registration starts for Côte Saint-Luc residents online mon.accesscite.net/66058/en-ca and in person at the ACC **Jan. 11 at noon**

For even more to do, visit our calendar of events: CoteSaintLuc.org/events

Pour encore plus d'activités, consultez notre calendrier des événements : CoteSaintLuc.org/fr/evenements



CITY BUSINESS • AFFAIRES MUNICIPALES

Council Meeting Réunion du conseil

Mon., Jan. 17 at 8 pm
Live videoconference

Lun. 17 jan. à 20 h
vidéoconférence en direct

youtube.com/cityofcotesaintluc

Send questions in advance to
Envoyez vos questions à l'avance à
questionperiod@cotesaintluc.org

Christmas tree disposal

Place curbside

Wednesdays before 7 am
Jan 12 to 26

Collecte des sapins de Noël

Placer en bordure de rue

les mercredis avant 7 h
12 au 26 jan

514-485-6868

publicworks@cotesaintluc.org
travauxpublics@cotesaintluc.org



SNOW CLEARING LE DÉNEIGEMENT

Please keep your bins off the sidewalks so we can plow them during and after a snow storm.

Ne placez pas vos bacs sur le trottoir pour que nous puissions déneiger les trottoirs lors d'une tempête de neige.



Produced by the Department of Public Affairs and Communications—2022—Conçu par le Service des affaires publiques et communications



City Hall • Hôtel de Ville
Auditorium
5801 boul. Cavendish Blvd.

Library • Bibliothèque
5851 boul. Cavendish Blvd.

Public Works
Travaux publics
7001 ch. Mackle Rd.

ACC • CCA
Gymnasium • Gymnase
5794 av. Parkhaven Ave.

Arena • Aréna
6985 ch. Mackle Rd.

Follow us on social media • Suivez-nous sur les médias sociaux

